
Het leek mij een aardig idee om als voorzitter van VVD Lo-
pikerwaard op de uitslagenavond bij alle vier een deel van de 
verkiezingsavond mee te maken. De stemming en de bitter-
ballen in Oudewater waren om 21.00 uur prima. Aangekomen 
in Lopik maakten de aanwezigen zich juist op om in één keer 
de koude douche over zich uitgestort te krijgen. Toen ik in 
Montfoort arriveerde was het kwaad al geschied. Nog één 
stembureau zou het verschil niet meer maken. Terug in IJssel-
stein was de beker al leeggedronken. Zo positief als wij zijn, 
kunnen we zeggen dat wij tweede geworden zijn in IJsselstein 
en dat we er toe doen. Met 26% van de stemmen, 100% ge-
wonnen in Oudewater. Een felicitatie aan de lokalen en een 
groot woord van dank aan ieder die zich voor de campagne 
hebben ingezet en de komende periode voor onze idealen 
blijven doorpakken.  

Huib Veldhuijsen, voorzitter Lokaal netwerk VVD Lopikerwaard 
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Henk Brink en Robbert Verheul hadden tijdelijk de 
bestuursfuncties waargenomen van secretaris en pen-
ningmeester. Nu de verkiezingen achter de rug zijn 
worden de kaarten opnieuw geschud. Geïnteresseerd 
om de komende jaren aan het bestuur deel te ne-
men? Laat het ons weten, dan doen we een voorstel 
aan de ledenvergadering van 25 mei 2022.   
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Het gaat niet om de zetels, maar om de kiezers. Die zijn voor 
de VVD in het hele land gering gebleven deze Gemeente-
raadsverkiezingen. Die opkomst was in de Lopikerwaard met 
58,9% weliswaar hoger dan het landelijk gemiddelde van 
50,3%, het was lager dan de 60,8% in de Lopikerwaard van 
2018.   

Van zeven raadsleden nemen we afscheid. Enkelen van hen 
vanwege de verkiezingsuitslag en enkelen van hen hadden hun 
stoppen al aangekondigd. De wethouders en commissieleden 
nog even daargelaten, want de kaarten worden nog geschud. 
Sommige van ons zien we weer terug in andere maatschappe-
lijke functies, als commissielid of misschien wel bestuurslid. 
Voor nu, grote dank aan Bas van der Horst, Kees Duyvelaar, 
Sander Prak, Adwin van Schaaik, Tim van Vliet, Kees Breedveld 
en Elly van Wijk en de commissieleden uit jullie teams. 

Afscheid van zeven raadsleden 



 

   IJsselstein  
Wij kijken terug op een goede campagne. Met de lijst 
en steun van enkele vaste gezichten hebben wij veel 
canvasacties gevoerd en met honderden IJsselsteiners 
gesproken over wat hen bezig houdt in hun buurt. 
Daarnaast hebben we flyers van onze kandidaat uit de 
betreffende wijk verspreid met een handgeschreven 
boodschap. In totaal werden meer dan 2.000 huishou-
dens geraakt. Met nog eens 4.500 flyers in het laatste 
weekend.  Wij waren zichtbaar op sociaal media met 
filmpjes, blogs, podcasts en enquêtes, berichten in de 
krant en de verkiezingskrant. Kern van onze campagne 
was de positieve boodschap: IJsselstein is een fantasti-
sche stad om te wonen. Dat willen we graag zo houden! 
Dat sloot goed aan bij de landelijke strategie welke ge-
richt was op het positieve verhaal van de VVD en de 
bijdrage van de VVD-ers op lokaal niveau. 
   Er is onvermoeibaar en keihard gewerkt door ons be-
vlogen team en daar ben ik enorm trots op.  Ik wil op 
deze plek opnieuw mijn waardering uitspreken op de 
waanzinnige inzet van allen en die van campagneleider 
Bas van Rooijen in het bijzonder.  Toch werden wij on-
aangenaam verrast door de uitslag. Twee zetels verlies 
zagen wij niet aankomen. Een uitgebreide evaluatie 
volgt, maar net als elders in het land hebben wij ge-
merkt dat het de VVD deze verkiezingen niet gegund is 
en dat de lokale partij daarvan profiteert. Of dat ligt aan 
VVD-moeheid, of een gevoel van onthechting met alles 
wat landelijk (of Europees) en daarmee ‘ver weg’ is; we 
weten het niet. Mogelijk speelden zaken als het succes-
vol op de agenda plaatsen van het thema zelfstandig-
heid door LDIJ een rol. Ook hier kozen wij bewust voor 
nuance en het eerlijke verhaal in plaats van de onder-
buik. Het artikel in de NRC kan een en ander hebben 
versterkt. Wij hebben een genuanceerde en eerlijke lijn 
gekozen in ons programma en presentatie, en zien dat 
we hiermee niet al onze kiezers hebben overtuigd.  
   Ondertussen is de VVD nog altijd de tweede partij in 
IJsselstein. Wij hebben de afgelopen 4 jaar constructief 
samengewerkt met de LDIJ én met andere raadsfrac-
ties. We horen dan ook van vriend en vijand dat ze 
graag met ons (willen) samenwerken. De informateur 
hebben we laten weten dat ons bescheidenheid past, 
maar dat we niet weglopen wanneer een beroep wordt 
gedaan op onze bestuurlijke verantwoordelijkheid. 
Hierbij willen we wel meer ruimte voor ons eigen ge-
luid, zodat de kiezer over 4 jaar nog beter weet wat zij 
aan de VVD in IJsselstein hebben. Eveline Schell. 

 
    Montfoort  
Vanaf half januari hebben we met een enthousiast cam-
pagneteam een intensieve campagne gevoerd, vooral 
via de media. We waren in Montfoort zichtbaarder dan 
ooit tevoren, met bouwhekborden langs de weg, pos-
ters in alle abri’s, digitale informatieborden et cetera. 

Op social media plaatsten we regelmatige updates en 
advertenties. We deden als enige mee aan de stemwij-
zer van het COC. Met de verspreiding van aparte flyers 
voor Linschoten en de Montfoortse binnenstad en in 
het laatste weekend huis aan huis een kartonnen bouw-
plaat, viel de campagne absoluut op.   Toch was de ver-
kiezingsuitslag was helaas niet als gehoopt. We verloren 
een zetel en zijn niet langer de grootste partij. De uit-
slag past wel in het landelijke beeld, met winst voor een 
weinig constructieve lokale partij. Toch kunnen we le-
ven met de uitslag, omdat die volgt op een periode 
waarin we als VVD orde op zaken hebben gesteld in de 
gemeente en ook een zeer groot deel van ons vorige 
verkiezingsprogramma hebben weten te realiseren. 
Met een professioneel college lieten we de traditionele 
dorpspolitiek  achter ons, waarin inwoners en wethou-
ders dingen ‘ritselen’. Dat heeft wellicht de voorstan-
ders van zulke dorppolitiek gemobiliseerd.   Hoe dan 
ook, de nieuwe fractie gaat enthousiast aan de slag om 
de komende periode het liberale geluid te laten horen. 
Het programma zal dienen als leidraad en we verwach-
ten daar zeker elementen van te kunnen realiseren, 
ongeacht of we dat doen vanuit de coalitie of oppositie. 
Inmiddels zijn de verkenningen begonnen en we zetten 
ons uiteraard in voor coalitiedeelname. Daarbij is de 
belangrijkste randvoorwaarde dat we geen zaken uit de 
vorige periode gaan terugdraaien. Wordt snel vervolgd. 
Mathieu Andriessen.  
 

       Oudewater  
Wij zijn zeer tevreden met de uitslag. 4 zetels behouden 
(gezien de regio, naamswijziging (zonder D66) en grootste 
coalitie partij) en daar zijn we blij mee. Een nieuwe partij in 
Oudewater is binnen gekomen volledig ten koste van het 
CDA. De Coalitie is zeker niet afgestraft in Oudewater. Hier-
door hebben wij besloten dat we eerst gaan onderzoeken 
of deze voortgezet kan worden. Hiervoor hebben we Petra 
Doornenbal als procesbegeleider ingeschakeld. Wij zijn nog 
op zoek naar een passende wethouder, hiervoor lopen 
meerdere gesprekken. Gijs Hoogenboom. 

     
   Lopik 
Een tegenvaller voor Lopik. Een mooie lijst, enthousias-
te raadsleden, prima campagne waarin we vooral de 
nadruk hebben gelegd op handen uit de mouwen en 
aanpakken. We hadden met verlies rekening gehouden 
door de komst van een nieuwe lokale partij die wat 
minder last heeft van landelijke perikelen. Dat die met 4 
binnenkwamen had niemand verwacht. De keuze om 
een herindeling te onderzoeken heeft voor ons electo-
raal niet goed uitgepakt. Dat neemt niet weg dat de 
opgemerkte problemen weg zijn en er is dus absoluut 
werk aan de winkel.  In de gesprekken met de informa-
teur hebben wij aangeven dat de uitslag wijst naar een 
college van CU/SGP en HvL. Ons rest slechts beschei-
denheid voor nu. Nick Kramer. 


